


New arrivals
新品上市
05.01.2024

Hong Kong
香港

High-Rise Panties (2 Pcs Set) 仕女高腰內褲(兩件裝)

UW611

Size 尺寸	Unit Price 售價	Sales Volume 業績
M, L	HK\$940	1,044
LL	HK\$1,000	1,111

 Light Orange / 淺桔

Material 材質

Outer Material : Polyester 93%, Polyurethane 7%
Inner Material : Polyvinyl Chloride (NEFFUL NEORON®) 80%,
Polyester 20%

表層: 聚酯纖維 93%、彈性纖維 7%
裏層: 聚氯乙烯 (NEFFUL 妮美龍) 80%、聚酯纖維 20%



UW611

- All images shown are for illustrative purposes only and colors may differ from actual products.
- It is recommended to wash product separately to maintain elasticity and prevent color transfer of products.
- Scuffing and pilling may occur through friction caused through use and washing. In these cases, lint remover is recommended.

- 圖片刊載之商品色澤可能與實際商品稍有出入，僅供參考，請以實品為準。
- 洗滌時，浸濕的深淺色衣物可能因摩擦接觸造成相互染色，建議分開洗滌以維護纖維彈性與色澤。
- 由精密技術研發而成，此獨家創新纖維或因長期使用或洗滌導致起毛球現象。若起毛球，建議以除毛球器處理。

N50
CO-CREATING 50 YEARS
SINCE 1973

NEFFUL
INTERNATIONAL

New arrivals
新品上市
05.01.2024

Hong Kong
香港

Short-Sleeve Midi Dress 親柔短袖連身裙

OC051

OC051

Size 尺寸	Unit Price 售價	Sales Volume 業績
M, L	HK\$3,510	3,900
LL	HK\$3,600	4,000

 Navy Blue / 深藍

Material 材質

Outer Material : Polyester 100%

Inner Material : Polyvinyl Chloride (NEFFUL NEORON®) 70%,
Polyester 30%

表層：聚酯纖維 100%

裏層：聚氯乙烯 (NEFFUL 妮美龍) 70%、聚酯纖維 30%



- All images shown are for illustrative purposes only and colors may differ from actual products.
- It is recommended to wash product separately to maintain elasticity and prevent color transfer of products.
- Scuffing and pilling may occur through friction caused through use and washing. In these cases, lint remover is recommended.

- 圖片刊載之商品色澤可能與實際商品稍有出入，僅供參考，請以實品為準。
- 洗滌時，浸濕的深淺色衣物可能因摩擦接觸造成相互染色，建議分開洗滌以維護纖維彈性與色澤。
- 由精密技術研發而成，此獨家創新纖維或因長期使用或洗滌導致起毛球現象。若起毛球，建議以除毛球器處理。

N50 **NEFFUL**
CO-CREATING 50 YEARS SINCE 1973
INTERNATIONAL

New arrivals
新品上市
05.01.2024

Hong Kong
香港

Houndstooth Button Jacket 千鳥紋鈕扣外套

OC060

Size 尺寸	Unit Price 售價	Sales Volume 業績
M, L	HK\$4,700	5,222
LL	HK\$4,880	5,422

 Black x White / 黑色 x 白色

Houndstooth Skirt 千鳥紋短裙

OC061

Size 尺寸	Unit Price 售價	Sales Volume 業績
M, L	HK\$3,130	3,478
LL	HK\$3,340	3,711

 Black x White / 黑色 x 白色

Material 材質

Outer Material : Polyester 50%, Acrylic 50%
Inner Material : Polyester 60%, Polyvinyl Chloride
(NEFFUL NEORON®) 40%

表層：聚酯纖維50%、聚丙烯腈50%
裏層：聚酯纖維60%、聚氯乙烯(NEFFUL 妮美龍)40%



OC060

OC061

- All images shown are for illustrative purposes only and colors may differ from actual products.
- It is recommended to wash product separately to maintain elasticity and prevent color transfer of products.
- Scuffing and pilling may occur through friction caused through use and washing. In these cases, lint remover is recommended.

- 圖片刊載之商品色澤可能與實際商品稍有出入，僅供參考，請以實品為準。
- 洗滌時，浸濕的深淺色衣物可能因摩擦接觸造成相互染色，建議分開洗滌以維護纖維彈性與色澤。
- 由精密技術研發而成，此獨家創新纖維或因長期使用或洗滌導致起毛球現象。若起毛球，建議以除毛球器處理。

N50
CO-CREATING 50 YEARS
SINCE 1973

NEFFUL
INTERNATIONAL


New arrivals
新品上市
05.01.2024

Hong Kong
香港

High Socks 高筒襪

LS027

Size 尺寸	Unit Price 售價	Sales Volume 業績
24cm - 26cm	HK\$540	600

 Royal Blue / 寶藍

 Black / 黑色

Material 材質

Outer Material : Cotton 78%, Nylon 18%, Polyester 2%, Polyurethane 2%

Inner Material : Polyvinyl Chloride (NEFFUL NEORON®) 72%, Nylon 26%, Polyurethane 2%

表層：棉 78%、尼龍 18%、聚酯纖維 2%、彈性纖維 2%

裏層：聚氯乙烯 (NEFFUL 妮美龍) 72%、尼龍 26%、彈性纖維 2%



LS027

- All images shown are for illustrative purposes only and colors may differ from actual products.
- It is recommended to wash product separately to maintain elasticity and prevent color transfer of products.
- Scuffing and pilling may occur through friction caused through use and washing. In these cases, lint remover is recommended.

- 圖片刊載之商品色澤可能與實際商品稍有出入，僅供參考，請以實品為準。
- 洗滌時，浸濕的深淺色衣物可能因摩擦接觸造成相互染色，建議分開洗滌以維護纖維彈性與色澤。
- 由精密技術研發而成，此獨家創新纖維或因長期使用或洗滌導致起毛球現象。若起毛球，建議以除毛球器處理。

N50
CO-CREATING 50 YEARS
SINCE 1973

NEFFUL
INTERNATIONAL